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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

 
PROCES VERBAL 

încheiat azi 08.02.2024 
cu ocazia sedinţei extraordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 

 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
extraordinară în data de 08 februarie 2024, ora 13,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția 
nr. 37/06.02.2024 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 640/06.02.2024, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Aprobarea Procesului-verbal din ședința ordinare de lucru din data de 31.01.2024; 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului Local al Comunei Cotmeana, județul 

Argeș pe anul 2024 şi estimările pentru anii 2025-2027, inițiator Primar, Vișan Ionel – 
Dragoș; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Achizitii Publice pentru anul 
2024 la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș, inițiator Primar, Vișan Ionel – 
Dragoș; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic pentru obiectivul de investiție 
„Modernizare si extindere sistem de monitorizare si supraveghere video a spatiului 
public in Comuna Cotmeana, Judetul Arges“, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 
acordate în cadrul Serviciului Public de Asistență Socială Cotmeana în anul 2024, 
inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 
pentru SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

7. Diverse – Prezentare Raport activitate Primar pentru anul 2023. 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 
Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de 
zi a ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente proiectelor de 
hotărâri au fost transmise în format electronic tuturor consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti 10 consilieri locali. Absentează motivat, având deces în familie 
domnul consilier Vasilcioiu Ilie (din partea PNL) La ședință participă domnul Mihăescu Virgil, 
administrator SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL, d-na Melcescu Cristina, șef Serviciu 
Financir – Contabil și domnul Ducu Daniel, delegat sătesc. 

Domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară 
deschiderea lucrărilor. 

În continuare, domnul președinte de ședință Matei Marinel, ales prin HCL nr. 
14/31.01.2024 dă citire ordinei de zi și se supune spre aprobare, fiind aprobată cu 8 voturi 
„pentru” și 0 „abțineri” și „2” voturi împotrivă (domnul consilier Gămănuș Marin și domnul 
consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), domnul consilier Gămănuș Marin 
motivând că s-au încălcat prevederile art. 134, alin. (3), lit. b), alin 5, lit. a), c), e), f) privind 
termenele de convocare din OUG nr. 57/2019.  
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1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-
verbal încheiat în şedința anterioară de lucru (31 ianuarie 2024). Conform prevederilor art. 138, 
alin. (17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul verbal a fost afişat la 
sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia comisiilor de 
specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt 
obiectiuni cu privire la continuțul acestuia. Nu sunt obiecțiuni, și în consecință, se supune la vot 
si Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31 ianuarie 2024, fiind aprobat de 
unanimitatea prezentă. 

 
2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului Local al 

Comunei Cotmeana, județul Argeș pe anul 2024 şi estimările pentru anii 2025-2027”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe d-na contabil Melcescu Cristina să prezinte 

anexele la acest proiect de hotărâre.  
- d-na contabil Melcescu Cristina precizează că veniturile bugetului local sunt 

fundamentate pe baza legii bugetului de stat (formule în legea bugetului), subventii contracte de 
finanțare (PNRR și Anghel Saligny). Secțiunea de funcționare = 4332 mii lei = cheltuielile 

Se prezintă Anexa 1– Secțiunea de funcționare – 4332 mii lei, compusă din: 
– cote defalcate din impozitul pe venit:  1.302 mii lei; 
– impozite şi taxe pe proprietate:  231 mii lei; 
– sume defalcate din TVA: 2.025 mii lei; 
– taxe pe utilizarea bunurilor, autorizarea utilizării bunurilor sau pe desfăşurarea de 

activităţi:  181 mii lei; 
– alte impozite si taxe fiscale:  156 mii lei; 
– venituri din proprietate:  173 mii lei; 
– venituri din taxe administrative, eliberări permise: 3 mii lei; 
– amenzi, penalităţi, confiscări:  74 mii lei; 
– subventii de la bugetul de stat: 180 mii lei; 
– din cote defalcate din impozitul pe venit și sumele defalcate din taxa pe valoare adăugată 

(primite prin repartizare de la bugetul de stat). 
 
Se prezintă, în ccontinuare cheltuielile: 

– cheltuielile cu personalul- 1421 mii lei, precizând că salariile de bază pentru funcțiile 
publice și contractuale din aparatul de specialitate al Primarului Comunei Cotmeana, 
salariile asistenților personali, indemnizațiile persoanelor cu handicap grav, precum și 
indemnizațiile demnitarilor se majorează cu 5% față de nivelul lunii decembrie 2023. De 
asemenea, pentru salariile asistenților personali și pentru indemnizațiile persoanelor cu 
handicap grav, s-a pus mai mult de 10%, iar salariile acestora ajung doar până în luna 
octombrie, având în vedere că numărul asistenților personali a crescut cu 6 și numărul 
indemizațiilor au crecut 10. 

– cheltuieli materiale: 290 mii lei (contracte aflate în derulare, telefonie, internet, birotica, 
posta si telefonie, reparatii curente si revizii, materiale curatenie si intretinere, ordine 
deplasare, cotizatii, asigurari, bunuri intretinere, alte cheltuieli) . 

– alte servicii publice = 50 mii lei – (fond de rezervă – alegeri locale) + alte cheltuieli = 12 
mii lei (deplasari comisie alegeri locale); 

– ordine publică şi siguranţa naţională: = 71 mii lei (SVSU și echipamente SVSU) 
– învăţământ = 151 mii lei (cheltueli materiale, transport cadre, burse conform HCL); 
– asigurări şi asistenţă socială = 1885 mii lei (indemnizatii handicap, încalzire). Aici 

susținem mai mult de 10% din cheltuielile cu salariile AP și indemnizașiile PH. 
– locuinte, servicii si dezvoltare = 222 mii lei (energie iluminat public, reparatii retea 

iluminat și motorina utilaj); 
– protectia mediului = 85 mii lei (cotract colectare gunoi si taxa mediu); 
– drumuri si poduri = 60 mii lei (reparatii drumuri).  

 



3 
 

Se utilizează din excedentul anului 2023 sumc de 970 mii lei pentru finanţarea secţiunii 
de dezvoltare, pentru următoarele investiții: 

– Dotare cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ 
preuniversitar din Comuna Cotmeana - 30 mii lei; 

– Plan Urbanistic General – 10 mii lei; 
– Realizare stații de încărcare vehicule electrice în Comuna Cotmeana, Județul Argeș -30 

mii lei; 
– Modernizare și extindere sistem de monitorizare și supraveghere video a spațiului public 

în Comuna Cotmeana, Județul Argeș – 20 mii lei; 
– Modernizare iluminat Public în Comuna Cotmeana, Județul Argeș – 30 mii lei; 
– Parc Fotovoltaic în Comuna Cotmeana, Județul Argeș -175 mii lei; 
– Rezervor metalic vidanjabil – 12 mii lei; 
– SF- Infiintarea retelei de distributie a gazelor naturale, bransamente si alimentare cu gaze 

naturale in cadrul ADI de Utilitati Publice comunele Cocu, Babana, Cotmeana, Vedea si 
Uda – 50 mii lei; 

– Construire punte pietonală în satul Cotmeana, punctul „Ograda”- 230 mii lei; 
– Modernizare drumul cimitirului în satul Cotmeana, Comuna Cotmeana, Judetul Argeș- 

225 mii lei; 
– Modernizare drum comunal DC 206 în Cotmeana, Județul Argeș – 58 mii lei; 
– Consolidare drum comunal DC 182 (km 6,885) – 100 mii lei. 

 
           - d-nul Primar Vișan Ionel - Dragoș precizează că a solicitat la CJ Argeș sume pentru 4 
obiective de investiții, pe care nu le-am primit până în prezent, dar suntem obligați să achităm 
contractele pentru lucrările finalizate și pe care nu le-am putut plăti la sfîrșitul anului din cauza 
ordonanței, care a sistat plățile, iar când vom primii banii  de la Consiliul Județean, aceștia vor fi 
redirecțioați către alte investiții. 
           - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că dânsul a făcut propuneri de investiții de 
la începutul mandatului, care nu se regăsesc nici după patru ani în Lista de investiții a bugetului 
local. Drumul comunal DC 207 Zamfirești- Ursoaia propus pentru modernizare este un drum de 
acces de o importanță importanță majoră cu un impact deosebit asupra nivelului de dezvoltare 
socio-economică a localitătii. Precizează, în continuare că alta este percepția publică, că oamenii 
dau în gropi pe drumuri și aceștia nu au nevoie de proiecte, care se referă la schimbarea de 
becuri cu led sau de camere video și că ar trebui să ne ocupăm de treburi mai serioase. Sustine 
că în luna noiembrie a fost lansat un proiect privind reparațiile pe drumurile agricole și puteam 
să accesăm fonduri. 
          - d-na contabil Melcescu Cristina precizează că acestea au fost obiectivele de investiții, 
pentru care am putut să accesăm fonduri, iar dacă nu le-am fi accesat vă puneați problema că de 
ce nu am accesat fonduri pentru comunitate. 
         - d-na secretar general Ghinea Ionela Liliana precizează cu privire la proiectele pe drumuri 
agricole că, în Inventarul comunei nu avem astfel de drumuri, ci doar drumuri comunale. 
        - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că drumul comunal DC 207 Zamfirești- 
Ursoaia are un atuu foarte puternic, face legatura dintre drumul național DN7 și alte 5 sate din 
comuna, iar dacă nu putem să-l întreținem să-l dăm la Consiliul Județean Argeș, că poate îl 
modernizează acesta. 
        - domnul Primar Vișan Ionel-Dragoș intervine spunând că nici CJ Argeș nu are bani pentru 
el, că trebuie să așteptăm cât mai mult, pentru că a rămas neasfatat drumul judeșean Drăgolești – 
Pielești. 
       - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că Strategia de 
Dezvoltare a Comunei Cotmeana este cartea de care trebuie să ținem cont pentru obiectivele de 
investiții și trebuie să urmărim ce ne asumăm. Susține că nu ar trebui obiective de investiții ca 
„ce îmi trebuie bec”, dacă mă „împiedic în gropi”, iar „ceea ce reușim să facem, facem post”. 
       - domnul consilier Marinică Nicolae intervine spunând că trebuie să avem în vedere 
obiectivul de investiții de alimentare cu apă satele Ursoaia (străzile adicente drumului principal 
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DJ 704 E), Negești și Bascovele, având în vedere că toți cetățeni comunei sunt egali. Avem un 
realizat SF vechi pentru această investiție, care trebuie refăcut și actualizat, fără să fie trecute 
cătunele, care se află aflate la mari distante de kilometri față de drumul principal DJ 704E, 
având în vedere că sunt case nelocuite, în aceste cătune. 
       - d-na contabil Melcescu Cristina precizează că atunci când vom primi bani de CJ îi vom 
pune în exedent și vor fi utilizați pentru acestă investiție, așa cum este specificat și în Planul de 
achiziții, care face obiectul următoarei HCL. 
       - domnul consilier Marinică Nicolae întreabă cum este împărțită suma de 20 mii lei pentru 
culte. 
       - d-na contabil Melcescu Cristina precizează că suma se împarte pe numărul de parohii. 
       - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că bugetul nu 
este fundamentat, conform legii pe capitole și articole. 
      - d-na contabil Melcescu Cristina răspunde bugetul local prezentat este fundamenat conform 
prevederilor locale, întocmai pe capitole și articole. 
        - domnul consilier Gămănuș Marin intervine spunând că nu a fost prezentat bilatul contabil, 
și de asemenea acesta nu a fost postat pe site-ul instituției, iar acest aspect reprezintă o 
desconsiderare la adresa consiliului local. 
       - d-na contabil Melcescu Cristina precizează că în ședința dein 31.01.2024 a fost aprobată 
prin HCL nr. 8/2024 execuția bugetului local al Comunei Cotmeana, județul Argeș la data de 
31.12.2023, iar Darea de seamă și toate situațiile financiare sunt postate pe site-ul instituției 
noastre. Ultima situație financiare - Darea de seamă se află la ANAF spre avizare. 
       - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă de ce s-a montat 
bazinul vidanjabil anterior aprobării bugetului, unde s-a montat și ce caracteristici are. 
       - doamna secretar precizează că este un bazin metalic cu capacitatea de 18 m.p., fiind 
amplasat pe un teren proprietate privată și a fost achizitionat în urma unui control de GNM. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 2 „voturi împotrivă” (domnul consilier Gămănuș Marin și 
domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), vot deschis exprimat public prin 
ridicarea mâinii. 
           - domnul consilier Olteanu Nicolae îi solicită domnului consilier Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin să motiveze votul „împotrivă”, întrebându-l totodată de ce nu a fost 
prezent la dezbaterea publică pe buget. 
          - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că votul 
dânsului este împotrivă pentru că nu a primit răspunsurile solicitate. 

Se redactează Hotărârea nr. 16 privind aprobarea Bugetului Local al Comunei 

Cotmeana, județul Argeș pe anul 2024 şi estimările pentru anii 2025-2027; 
 
3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de 

Achizitii Publice pentru anul 2024 la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana să 

prezinte anexele la acest proiect de hotărâre. 
- d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că în Planul de achiziții se 

regăsesc cheltuielile pentru bunuri și servicii și pentru obiectivele de investiții aprobate în buget, 
plan poate suferi modificări în funcție de necesitățile instituției noastre. 
          - domnul consilier Gămănuș Marin precizează încă o dată că în acest Plan nu se regăsesc 
investițiile propuse de dâsul. 
         - domnul Primar Vișan Ionel-Dragoș precizează că nu avem sursă de finanțare pentru 
lucrări de drumuri. 
         - domnul consilier Olteanu Nicolae intervine spunând că pentru drumul comunal DC 184, 
aprobat de ministru prin PNDL nu s-a obșinut finanțare nici până în prezent. 
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          - doamna contabil Melcescu Cristina răspunde că sunt prevăzute sume pentru o parte din 
investițiile propuse de dânsul (Modernizare comunal DC 207 Zamfirești - Ursoaia, și 
Modernizare DC 182, punctul „Râpă”), precum și pentru investiția propusă de domnul consilier 
Marinică Nicolae (Alimentare cu apă satele Negești și Bascovele). 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 2 „voturi împotrivă” (domnul consilier Gămănuș Marin și 
domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), vot deschis exprimat public prin 
ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 17 privind aprobarea Planului Anual de Achizitii 

Publice pentru anul 2024 la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș; 
 

4. Se trece la punctul 4 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic 

pentru obiectivul de investitie „Modernizare si extindere sistem de monitorizare si supraveghere 

video a spatiului public in comuna Cotmeana, Judetul Arges ”. 
- domnul președinte de ședință o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana să 

prezinte câteva aspecte legate legate de acest proiect de hotărâre. 
 - d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că pentru ducerea la îndeplinire 

Contractul de finanțare nr. 678/04.01.2023 încheiat între Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor 
Publice si Administratiei și UAT Comuna Cotmeana pentru implementarea acestui proiect, în 
cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul Local, I.2 – 
Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC, a fost aprobat 
SF prin HCL nr. 83/23.11.2023. Proiectului Tehnic a fost predat și recepționat, conform 
Procesul verbal înregistrat la Primăria Comunei Cotmeana cu nr 6978/28.12.2023, urmând a fi 
eliberată autorizația de funcționare pentru execuția lucrării, având în vedere că a fost obținut 
Avizul de la mediu. 

- domnul consilier Gămănuș Marin intervine spunând că proiectul este supraevaluat. De 
aceeași părere fiind și domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin 

  - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 1 „abținere”  (domnul consilier Gămănuș Marin) și 1 „vot împotrivă”(domnul 
consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) vot deschis exprimat public prin 
ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 18 privind aprobarea Proiectului Tehnic pentru 

obiectivul de investitie „Modernizare si extindere sistem de monitorizare si supraveghere 
video a spatiului public in comuna Cotmeana, Judetul Arges. 
 

5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de 

acțiune privind serviciile sociale acordate în cadrul Serviciului Public de Asistență Socială 

Cotmeana în anul 2024”. 

- domnul președinte de ședință o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana să 
prezinte câteva aspecte legate legate de acest proiect de hotărâre. 
          - d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că la solicitarea Consiliului 
Județean Argeș a fost întocmit Planul anual de acțiune privind serviciile sociale acordate în 
cadrul Serviciului Public de Asistență Socială Cotmeana în anul 2024, în conformitate cu 
prevederile art. 118 din Legea asistenței sociale nr. 292/2011, iar prin adresa nr. 
2449/31.01.2024, Consiliul Județean Argeș a transmis avizul pentru acest plan. Se dă citire 
Planului de acțiune privind serviciile sociale acordate în cadrul SPAS Cotmeana. 
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- domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 19 privind aprobarea Planului anual de acțiune privind 

serviciile sociale acordate în cadrul Serviciului Public de Asistență Socială Cotmeana în 
anul 2024. 

 
6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2024 pentru SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL”. 

- domnul președinte de ședință îl invită pe domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC 
Serviciul Edilitar Cotmeana SRL să prezinte bugetul supus în dezbatere. 

- domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL prezintă 
bugetul pentru anul 2024: 
        Venituri  = Total venituri estimate = 364.430 lei/an 

– Estimat încasări apă: 47000 mc x 7,09 lei = 333.320 lei/an, fătă TVA 
– Prestări servicii închiriere tractor: 2600 lei/lună x 12 = 31.200 lei/an                                                          

       Cheltuieli = Total cheltuieli estimate = 363.682 lei/an 
– cheltuieli estimate cu materiale și reparații = 39.200 lei/an; 
– cheltuieli de exploatare (analize apă, tratarea apei, cursuri igienă) = 52.200 lei/an; 
– cheltuieli energie electrică estimată = 87.000 lei/an (în condițiile montării unor panouri 

fotovoltaice); 
– cheltuieli cu salarii estimate= 138.348 lei/an; 
– cheltuieli redevență = 4140 lei/an 

       Profit brut estimat = 748 lei 
        - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intervine spunând că este 
supraestimat consumul de apă, și îl întreabă totodată pe domnul administrator, dacă a dus la 
îndeplinire Măsura 3.2 din Raportul ANAF și dacă s-au luat măsuri de recuperarea volorii 
pompei inlocuite la instalația de la Pielești de la executantul lucrării intucât este în perioada de 
garanție. 

- domnul Mihăescu Virgil precizează că a preconizat o creștere a consumului de apă cu 
10.000 mc în anul 2024, având în vedere această creștere a avut loc și în anul 2023 față de anul 
precedent – 2022. Precizează de asemenea, că nu a primit un răspuns de la Primăria Cotmeana, 
în legatura cu factura în cuantum de 50 mii lei. 

- domnul consilier Gămănuș Marin intervine, reiterând că trebuie ținută ședință  separată 
pentru societate. 

- domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL este de 
acord, urmând să fie anunțat asupra datei, care nu este încă stabilită. 

- domnul consilier Oltenu Nicolae întreabă dacă există un calendar pentru DSP. 
         - domnul Mihăescu Virgil raspunde că există Program de monitorizare 1/trimestru, realizat 
de către DSP și de către o firmă autorizată de către DSP. 
        - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin solicită să se pună pe site-
ul instituției la rubrica - servicii din subordinea consiliului local Contractul de management al d-
lui administator, precum și Regulamentul de Organizare și Funcționare al societății. 
        - doamna secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că aceste documnete se află 
postate pe site de la data la care au fost aprobate prin HCL, spunând că vor fi reîncarcare și la 
această rubrică. 
        - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
       - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
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„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „voturi împotrivă” (domnul consilier Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin), vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 20 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 

pe anul 2024 pentru SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL. 
 
 
Diverse : 

1) Prezentarea Raportului activitate pentru anul 2022 al Primarului Comunei Cotmeana; 
– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana prezintă Raportul activitate pentru anul 

2023 al Primarului Comunei Cotmeana, precizând că acesta a fost transmis domnilor 
consilieri în format electronic, fiind de asemenea, postat și pe pagina de internet a instituției. 

 
2) Prezentare grad încasare impozite și taxe locale 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana răspunde solicitărilor din data de 
31.01.2024 a d-lor consilieri locali Gămănuș Marin și Bărbulescu Decebal – Reginald – 
Constantin, prin care precizează că în anul 2023 gradul de colectare al taxelor și 
impozitelor locale a fost de 86%, iar referitor la Lista separată pe o perioadă de 5 ani a 
insolvabililor – persoane fizice la data de 16.12.2022 a fost de 149.800 lei, s-au încasat 
3189 lei și scos din listă 977 lei, rămânând – 145.404 lei neîncasat. 
 
 
Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 

declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de 
Primar, pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
  

 

               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 

                 MATEI Marinel                                                             GHINEA  Ionela – Liliana 


